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Protokół nr XXXIV/2021 z sesji Rady Gminy Warlubie odbytej w dniu 

25 listopada 2021 r. 

XXXIV Sesja Rady Gminy Warlubie w dniu 25 listopada 2021 r. rozpoczęła się 

w obecności 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

radnych, zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 

1372 i 1834), stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1200 w sali OSP w Warlubiu ul. Bąkowska 12.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.  

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Jankowska. 

Protokolantem obrad był podinspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

Pani Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformowała, że obrady Rady Gminy są rejestrowane za pomocą urządzeń 

nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy w Warlubiu 

została umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach sali OSP, na tablicy 

informacyjnej obok Biura Obsługi Rady, na stronie internetowej BIP oraz na stronie 

internetowej gminy. W związku z epidemią koronawirusa w trosce o wzajemne 

bezpieczeństwo uczestników obrad oraz obowiązujące obostrzenia sesja odbyła się 

w sali OSP w Warlubiu. 

Następnie Pan Wójt Gminy zaproponował zmianę porządku obrad i wykreślenie 

z pkt 5 ppkt 12, czyli rozpatrzenia i podjęcia uchwały w sprawie regulaminu 

określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich stanowiących mienie 

Gminy Warlubie. Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Po czym Pani Przewodnicząca Rady 

zaproponowała kolejną zmianę porządku obrad i wykreślenie z pkt 5 ppkt 8, czyli 

rozpatrzenia i podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad 

otrzymywania diet przez radnych. Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Później Pan Wójt Gminy 

zaproponował trzecią zmianę porządku obrad i wprowadzenie do porządku obrad 

rozpatrzenia i podjęcia uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wniosek został poddany pod głosowanie 

i przyjęty. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Następnie Pani 

Przewodnicząca Rady przeczytała nowy porządek obrad i poddała go pod 

głosowanie. W wyniku głosowania nowy porządek obrad został przyjęty. Raport 

z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Porządek obrad  przedstawiał się następująco:  
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1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności międzysesyjnej. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Warlubie na 2021 r.,  

2) wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Warlubie na lata 2021-2033, 

3) opłaty targowej na terenie gminy Warlubie, 

4) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

5) ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 

6) obniżenia ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę do obliczenia 

podatku rolnego na obszarze gminy Warlubie, 

7) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Warlubie, 

8) wprowadzenia zmiany do uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za 

korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina 

Warlubie, 

9) wyrażenia woli zawarcia porozumienia z Gminą Nowe i Gminą Dragacz 

w zakresie organizacji publicznego transportu zbiorowego, 

10) zasad udzielania dotacji celowej na budowę przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie gminy Warlubie, 

11) ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet dla sołtysów sołectw Gminy 

Warlubie, 

12)  pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

6. Analiza stanu realizacji inwestycji i pozyskiwania środków pomocowych w ramach 

programów unijnych i innych. 

7. Ocena publicznego transportu zbiorowego w Gminie Warlubie oraz stanu 

technicznego przystanków autobusowych.  

8. Ocena przygotowania do zimowego utrzymania dróg w Gminie Warlubie. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje.  

11. Zamknięcie obrad.  

Ad.1 i Ad.2 

Jak wyżej. 

Ad.3 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że z treścią protokołu z poprzedniej sesji 

Rady Gminy można było zapoznać się na Stanowisku d/s Obsługi Rady Gminy, 

a także w dniu obrad. Radni nie wnieśli żadnych uwag i zmian do protokołu 
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z poprzedniej sesji Nr XXXIII/2021 z dnia 28 października 2021 r., wobec czego 

uważa się go za przyjęty. 

Ad.4 

Pan Wójt Gminy przedstawił informację o działalności międzysesyjnej. 

Informacja o działalności międzysesyjnej stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad.5 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła kolejno według porządku obrad treść 

poszczególnych uchwał. 

1) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2021 rok. 

Pani Sekretarz Gminy przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Wyjaśniła, iż  

zmiany w dochodach własnych gminy dotyczą doprowadzenia ich do rzeczywistego 

stanu wykonania. Zmiany w dziale 758 Różne rozliczenia dotyczą: zmiana 

w paragrafie 2750 w kwocie 603 824,00 stanowi kwotę przyznanej uzupełniającej 

subwencji ogólnej na 2021 rok; zmiana w paragrafie 6280 w wysokości 2 220 720,00 

zł dotyczy uzupełnienia subwencji ogólnej, z przeznaczeniem na wsparcie finansowe 

inwestycji w zakresie kanalizacji ( w kwocie 1 546 116,00 zł) oraz w zakresie 

wodociągów i zaopatrzenia w wodę 674 604,00 zł. Na wniosek SAPO 

(autopoprawka) wprowadzono zmiany w zakresie dochodów i wydatków bieżących 

w ramach realizacji programu „Laboratoria przyszłości” w szkołach gminnych.  

Planowana kwota w wysokości  192 000,00 zł przeznaczona na realizację programu 

„Laboratoria przyszłości”, finansowanego ze środków budżetu Państwa w ramach 

zapobiegania, przeciwdziałania i zwalczania COVID-19, na podstawie złożonych 

wniosków przez Gminę Warlubie do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego, na 

podstawie §4 ust. 7 Uchwały Rady Ministrów Nr 129 z dn. 29.09.2021 r. w sprawie 

wsparcia na realizację inwestycyjnych zadań jednostek samorządu terytorialnego 

polegających na rozwijaniu szkolnej infrastruktury – „Laboratoria przyszłości”. W/w 

zmiany wprowadzono w rozdziale 80101, paragraf 4240. W zakresie wydatków poza 

omawianymi w trakcie komisji zmianami w planie wydatków dokonano w ramach 

autopoprawek zwiększenia planu wydatków w paragrafie 6050 w rozdziale 60016 na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. Budowa drogi dojazdowej w nawierzchni 

bitumicznej do gruntów rolnych w miejscowości Krusze o kwotę 17 000,00 

i w paragrafie 4300 w rozdziale 90002 dotyczącym gospodarowania odpadami 

komunalnymi. Obecnie wartość zwiększenia planu wydatków wynosi 129 000,00. 

Zmiana wynika z konieczności zabezpieczenia planu wydatków do końca roku. 

Jednym z powodów była zmiana sposobu rozliczania z firmą zajmującą się wywozem 

odpadów komunalnych, która spowodowała znaczny wzrost kosztów. Zgodnie 

z umową aktualnie firma rozlicza się ze swoich zadań według faktycznie odebranych 

i zagospodarowanych odpadów komunalnych. Natomiast środki pozyskane z opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi są niewystarczające na pokrycie kosztów 

funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. Celem 

zabezpieczenia planu wydatków w tym paragrafie zmniejszono  zwiększenie 
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planowanych wydatków w rozdziale 90001, paragraf 6059 – dot. zadania 

inwestycyjnego pn. Budowa kanalizacji sanitarnej na ul. Zawadzkiej, 

ul. Wybudowanie Nowskie i ul. Wybudowanie za Torami w miejscowości Warlubie do 

kwoty 1 608 191,00 zł. W wyniku wprowadzonych zmian plan dochodów zwiększa się 

o kwotę 3 032 844,00 zł i wynosi 48 288 008,56 zł. Plan wydatków zwiększa się 

o kwotę 3 032 844,00 zł i wynosi 52 818 621,56 zł. Deficyt budżetowy nie zwiększa 

się i wynosi: 4 530 613,00 zł. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt omawianej uchwały 

został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła 

dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie podjęto. Po czym Pani 

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji 

Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje 

zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr XXXIV/256/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Warlubie na 2021 rok została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu. Raport z głosowań  stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

2) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2021-2033. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/257/2021 zmieniająca uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Warlubie na lata 2021-2033 

została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

3) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie gminy 

Warlubie.  

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 
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i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/258/2021 w sprawie opłaty 

targowej na terenie gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 6 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

4) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/259/2021 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych została przyjęta. Stanowi ona 

załącznik nr 7 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

5) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/260/2021 w sprawie ustalenia 

stawek podatku od nieruchomości została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 8 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze 

gminy Warlubie. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 
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Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/261/2021 w sprawie obniżenia 

ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę do obliczenia podatku rolnego na 

obszarze gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Warlubie. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Wyjaśniła, iż 

zasady wynagradzania pracowników samorządowych w tym Wójta, określa ustawa 

z dnia 21 listopada 2021 r. o pracownikach samorządowych. Reguluje to również 

rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie 

wynagradzania pracowników samorządowych oraz ustawa z dnia 17 września 

2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze 

stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw. Przedstawiła najwyższe 

i najniższe wynagrodzenie przewidziane wg nowych przepisów dla Wójta Gminy 

Warlubie. Dodała, że zmiana wynagrodzenia jest obligatoryjna, gdyż Wójt otrzymywał 

do tej pory najniższe wynagrodzenie i nadal wnosi o przyznanie minimalnego 

wynagrodzenia na bazie nowych przepisów.  

Po czym Pani Przewodnicząca Rady odczytała treść całej uchwały i poinformowała, 

iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Otworzyła też dyskusję na ten temat. Dyskusji na ten temat nie było. Po czym Pani 

Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji 

Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje 

zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego 

Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr XXXIV/262/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

Wójta Gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 10 do protokołu. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pan Wójt Gminy podziękował żartobliwie „za najniższy wymiar kary”. Stwierdził, że 

jest podwyżka i każde pieniądze budzą emocje. Rada Gminy nie miała jednak 

możliwości manewru w dół. Podtrzymał swoją wcześniejszą deklarację 

o przekazywaniu 10% swojego wynagrodzenia netto na cele charytatywne. 

8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwały 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad 

korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem jest Gmina Warlubie. 
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Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/263/2021 w sprawie 

wprowadzenia zmiany do uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie 

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Warlubie została 

przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 11 do protokołu. Raport z głosowań stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia 

porozumienia z Gminą Nowe i Gminą Dragacz w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Następnie 

poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie 

podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła przewodniczących Komisji 

o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej 

Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur 

i Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan Tomasz Michalak 

poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt omawianej uchwały pozytywnie, 

jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. W wyniku głosowania uchwała Nr XXXIV/264/2021 w sprawie wyrażenia 

woli zawarcia porozumienia z Gminą Nowe i Gminą Dragacz w zakresie organizacji 

publicznego transportu zbiorowego została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 12 do 

protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na 

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Warlubie.  

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt procedowanej uchwały. Wyjaśniła, iż 

w związku ze stwierdzeniem nieważności poprzedniej uchwały w tej sprawie przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową, organ wykonawczy przedłożył kolejny raz projekt tej 

uchwały. 

Pan Wójt Gminy dodał, że procedura tej uchwały trwa wyjątkowo długo. Pierwszy raz 

RIO podniosło zarzut, że organ wykonawczy nie może mieć tak dużej swobody 

w podejmowaniu decyzji, czy komuś przyznać 3 000,00 zł, czy 5 000,00 zł dotacji. 

Ponadto, że nie zasięgnięto opinii UOKiK. Z drugim podejściem zakwestionowano 

terminy składania wniosków oraz braku opinii Ministra Rolnictwa i  Rozwoju Wsi 
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w sprawie tzw. pomocy deminimis, która przysługuje rolnikom, a oni też mogą 

korzystać z tej dotacji celowej. Jest to zatem trzecie podejście do tej uchwały. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt ten został 

szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję 

w tym temacie. Dyskusji na ten temat nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca 

Rady poprosiła przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. 

Przewodniczący Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski, Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur i Przewodniczący Komisji Działalności 

Gospodarczej Pan Tomasz Michalak poinformowali, że Komisje zaopiniowały projekt 

omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie. Wobec czego Pani Przewodnicząca 

Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

Nr XXXIV/265/2021 w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na budowę 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Warlubie została przyjęta. 

Stanowi ona załącznik nr 13 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad 

wypłacania diet dla sołtysów sołectw Gminy Warlubie. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła i przeczytała projekt procedowanej uchwały. 

Następnie poinformowała, iż projekt ten został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy i otworzyła dyskusję w tym temacie. Dyskusji na 

ten temat nie podjęto. Po czym Pani Przewodnicząca Rady poprosiła 

przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii w  tym zakresie. Przewodniczący 

Komisji Socjalno-Bytowej Pan Witold Żuchowski poinformował, że komisja 

zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie, jednogłośnie 5 głosami „za”,  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Maria Mazur poinformowała, że komisja 

zaopiniowała projekt omawianej uchwały pozytywnie, 4 głosami „za” i jednym głosem 

„wstrzymującym się”. Przewodniczący Komisji Działalności Gospodarczej Pan 

Tomasz Michalak poinformował, że komisja zaopiniowała projekt omawianej uchwały 

pozytywnie, 4 głosami „za” i jednym głosem „wstrzymującym się”.  Wobec czego Pani 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku 

głosowania uchwała Nr XXXIV/266/2021 w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad 

wypłacania diet dla sołtysów sołectw Gminy Warlubie została przyjęta. Stanowi ona 

załącznik nr 14 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

12) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały, gdyż nie był on przedstawiony na posiedzeniach Komisji.   

Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że opłaty za śmieci, które musi pokryć Gmina ze swojego 

budżetu na rzecz wykonawcy wynikają nie z umowy ryczałtowej, tylko z ilości 

wywożonych śmieci. Na poczet tej wpłaty mieszkańcy płacą określone stawki za 
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wywóz śmieci. Z realizacją opłat przez mieszkańców jest różnie. Zdecydowana 

większość mieszkańców nie uchyla się od opłat, ale są tacy, którzy się uchylają. 

Zaległości z tytułu różnych danin wynoszą ok. 200 000,00 zł. Były też problemy 

z właścicielami domków letniskowych. Na podstawie dostępnych wyliczeń wiadomo 

już, że firmie wywożącej śmieci trzeba będzie zapłacić dodatkowe pieniądze. Na 

dzisiaj jest to szacowane na kwotę ok. 129 000,00 zł. 30 listopada będzie 

rozstrzygnięty przetarg na wywóz śmieci na następny rok. Podwyżka opłat za śmieci 

w przyszłym roku będzie raczej konieczna. 

Radny Pan Witold Żuchowski zapytał czy niedobór środków wynika z zaległości we 

wpłatach ze strony mieszkańców, czy z powodu niedoszacowania? 

Pan Wójt Gminy potwierdził, że wynika to głównie z powodu zaległości we wpłatach 

ze strony mieszkańców. Dodał, że tylko dodatkowy wywóz śmieci z Rybna kosztował 

Gminę ok. 7 900,00 zł. Zapowiedział też przedłożenie Radnym wszystkich zaległości 

publiczno-prawnych mieszkańców oraz przeprowadzenie wszystkich możliwych 

działań administracyjnych i prawnych ze strony Urzędu Gminy w celu maksymalnego 

odzyskania tych należności od mieszkańców.  

Radny Pan Dariusz Chodkowski – w ubiegłym roku jak został ogłoszony przetarg, to 

zgłosił się wykonawca i zadeklarował kwotę, za którą zapewni Gminie wywóz śmieci 

przez 12 miesięcy. Za śmieci z Rybna Gmina zapłaciła faktury odrębnie. To skąd 

wzięła się kwota z uchwały? Czy jest to kwota, o którą zawnioskował wykonawca?  

Pan Wójt Gminy – szkoda, że to pytanie nie padło jak była Pani Skarbnik. To, o czym 

Pan mówi wydarzyło się na początku tego roku. Były tam zawirowania w tym 

przetargu. Sprawdzimy i przekażemy ewentualnie informacje na piśmie. Na dzisiaj 

wg mojej wiedzy, środki przeznaczone w budżecie na wywóz śmieci w bieżącym roku 

wyczerpały się na koniec października. Trzeba będzie zapłacić za wywóz 

listopadowy i grudniowy. Wynika to jakby z dwóch rzeczy, ale jeszcze to sprawdzę. 

W umowie jest zapis mówiący o ilości wywozu śmieci i ilość została zwiększona 

w stosunku do tego, co było w przetargu. Po drugie wynika to z niepłacenia za 

wywóz śmieci przez niektóre osoby. To jest moja wiedza na dzisiaj, ale jeżeli jest 

taka potrzeba, to sprawdzimy to dokładnie. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – nie potrzeba. Ja tylko po prostu chciałem 

wiedzieć, ja nie znam szczegółów umowy. Jeżeli umowa została określona na jakąś 

konkretną ilość i ta została przekroczona, to jest to dla mnie zrozumiałe, jak 

najbardziej.  

Pan Wójt Gminy – kwota brutto na ten rok wynosiła 939 745,40 zł i teraz jest taki 

zapis, że wynagrodzenie wykonawcy będzie uiszczane za faktycznie odebrane 

i zagospodarowane ilości odpadów komunalnych na podstawie prawidłowo 

wystawianych faktur za okresy miesięczne zgodnie z ofertą wykonawcy. Jednostką 

miary za faktycznie odebrane i zagospodarowane odpady jest tona. Wysokość 

wynagrodzenia ustala się jako iloczyn stawki i ilości faktycznie odebranych 

i zagospodarowanych odpadów w danym miesiącu. Kiedyś była z góry ustalona 

kwota ryczałtowa. Jak Pan Kierownik Kosikowski widziałby ten temat? 
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Kierownik ZUK Pan Mariusz Kosikowski – ciężko określić w tym momencie. Nie wiem 

jak jest to rozliczone z wykonawcą generalnie i jak to jest sprawdzane, bo tego też 

nie wiemy jak to jest regulowane, bo podaje nam to wykonawca. 

Pan Wójt Gminy –  w wydanym 29.10.2021 r. komunikacie Krajowej Rady RIO 

w zakresie uchwał o pokryciu części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi, Krajowa Rada RIO wskazała między innymi, że postanowienia 

o „dopłacie” powinny być podejmowane w drodze odrębnej uchwały.  

Radny Pan Tomasz Michalak wskazał, że technika obliczania kosztów wywozu 

śmieci była obdarzona dużym ryzykiem niedoszacowania. Zaproponował też 

rozważenie możliwości zagospodarowania części odpadów w ramach gospodarki 

Gminy, chociażby w przypadku surowców wtórnych np. makulatury. 

Radna Pani Wanda Wolan – komunikat z RIO mówi nam, że jest zgoda, abyśmy 

dopłacali, bo dotychczas tak być nie mogło? 

Pani Sekretarz Gminy – tak. 

Pani Przewodnicząca Rady – tak, jak wcześniej przekazała mi Pani Skarbnik są to 

nowe przepisy, bo wcześniej nie można było przeznaczać środków z budżetu Gminy 

na ten cel, gdyż były umowy ryczałtowe.  

Radna Pani Maria Mazur – w uchwale, którą podjęliśmy w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2021 w rozdziale 90002 gospodarka odpadami komunalnymi jest zapis 

– zwiększenie wydatków na zakup usług pozostałych 33 300,00 zł, celem 

zabezpieczenia planu wydatków na zapłatę firmie wywożącej odpady komunalne. 

Czy to jest kwota w miesiącu listopadzie, a w grudniu ta kwota będzie podobna? 

Pan Wójt Gminy – nie, to jest kwota do końca października, a teraz będzie nowa za 

te dwa miesiące dodatkowo. 

Radna Pani Maria Mazur – dobrze, dziękuję bardzo. 

Pan Wójt Gminy – temat śmieci i tak wróci. Od samego początku, co jeszcze 

pamiętam będąc parlamentarzystą, że były awantury jeżeli chodzi o wywóz śmieci. 

Bo wiele samorządów gotowych było poprzez własne zakłady usług komunalnych 

nadal wywozić śmieci. Druga strona znowu mówiła, ustawa o zamówieniach 

publicznych, dalej wymogi Komisji Europejskiej w tym zakresie i że stosowalibyśmy 

preferencje. Nie patrzono na to, że być może ZUK wykonałby to taniej niż 

przewoźnicy zewnętrzni. Nie, nie może tak być. Wcześniej przed tą kontrowersyjną 

ustawą, wiele gmin wykonywało te usługi poprzez własne zakłady. Później musiały 

się pozbyć tych samochodów itd., bo nie było można. Temat będzie na Wiejską 

wracał. Chociażby kwestia porzucania śmieci. Wtedy, kto odpowiada? No Wójt, 

Gmina odpowiada, a inni podrzucają. To jest klasyczny przykład Rybna, szczególnie 

tego parkingu i tego podrzucania. Ludzie przejeżdżający podrzucają tam śmieci, 

również duże gabaryty, nie tylko zwykłe śmieci. 

W czasie dyskusji z sali narad wyszła Radna Pani Joanna Bock.  

Więcej głosów w dyskusji nie było. Wobec czego Pani Przewodnicząca Rady 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania uchwała 

Nr XXXIV/267/2021 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
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gospodarowanie odpadami komunalnymi została przyjęta. Stanowi ona załącznik nr 

15 do protokołu. Raport z głosowań stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Opinie Komisji stanowią załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad.6 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła analizę stanu realizacji inwestycji 

i pozyskiwania środków pomocowych w ramach programów unijnych i innych. 

Pan Wójt Gminy – chcę powiedzieć o sprawie, która nas czeka w najbliższym czasie 

i dotyczy największej inwestycji tj. przedszkola. Wcześniej otrzymaliśmy 

1 000 000,00 zł na inwestycje pt. przebudowa, rozbudowa, nadbudowa istniejącego 

budynku przedszkola. W ostatnim czasie w pierwszym naborze „Polskiego Ładu” 

złożyliśmy wniosek o dofinansowanie tej inwestycji. Ja nie ukrywam, już to Państwu 

mówiłem, że mając 1 000 000,00 zł przy projekcie, który ponad rok temu opiewał na 

4 500 000,00 zł, miałem bardzo poważne wątpliwości, czy budynek który ma w tej 

chwili 56 lat, warty jest przebudowy, rozbudowy, nadbudowy. Mało tego, w głowę 

zachodzę, jak się mogło zdarzyć, jak ten cały teren, który był własnością Skarbu 

Państwa, później kiedy nastały gminy, a jeszcze później kiedy nastały powiaty, tam 

dokonano podziału tej nieruchomości w tak dziwny sposób, gdzie już ten budynek 

przedszkola istniał, że właściwie przedszkole jest odcięte od jakiejkolwiek drogi, 

a nawet chodnika. Dzięki tylko życzliwości Starostwa Powiatowego i Pana Dyrektora 

Michalaka możemy tam dzieci przeprowadzić przez teren powiatowy. Jak trzeba 

dojechać, to też Pan Dyrektor Michalak wyraża zgodę żeby dojechać, ale generalnie 

rzecz biorąc przedszkole jest odcięte. Oczywiście część działki gminnej, na której 

zlokalizowane jest przedszkole, dochodzi do ul. Szkolnej. Chodnik zrobić tam można, 

ale na wjazd na ul. Szkolną na zakręcie nikt nie wyrazi zgody. Byłem wczoraj u Pani 

Starosty. We wtorek mamy spotkanie tu, na miejscu w Warlubiu. Dlaczego ruszamy 

temat? Ja w tym momencie, jak zobaczyliśmy jaki jest stan budynku, powiedziałem tu 

nadbudujemy, tam przebudujemy, wszystko będzie nowe, nowa kuchnia, nowe 

wyposażenie, biuro, a dzieciaki w środku co, w starej chałupie? Setka dzieciaków? 

I powiedziałem, zburzymy to i postawimy na nowo, ale wczoraj zostałem 

wyprostowany. Można to zrobić, ale trzeba zacząć cały proces przygotowania 

inwestycji od nowa. Bo to już jest budowa, a nie przebudowa, nadbudowa, 

rozbudowa. Kto wie, czy bym się na to nie skusił, ale zostałem z drugiej strony 

wyprostowany. To jest to. W ramach „Polskiego Ładu” otrzymaliśmy już promesę na 

dodatkowe dofinansowanie na poziomie ponad 3 200 000,00 zł. Czyli, proszę 

Państwa „Poszły konie po betonie”. 1 000 000,00 zł wcześniej, 3 200 000,00 zł teraz 

i mamy 4 200 000,00 zł. Nie ma wyjścia. To już lepiej ten projekt realizować. Jest 

przecież już pozwolenie na budowę z kwietnia tego roku. Lepiej już to realizować. To, 

co mnie troszeczkę uspokoiło, to że w tym starym budynku mogę wszystko 

wymieniać, ale ściany nośne,  tak jak one są, muszą pozostać. Mamy wątpliwości 

jeżeli chodzi o wilgoć. Proszę bardzo możecie izolować, fundamenty podcinać, ale 

nie wolno Panu Panie Wójcie tego rozbierać, bo wszystko bierze w łeb, bo jest taki 

zapis, że 6 miesięcy od otrzymania tej promesy muszę rozpocząć procedurę 
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przetargową. Gdybyśmy mieli zaczynać wszystko od początku, to nie zdążymy. We 

wtorek mam nadzieję, że dzięki życzliwości Pani Starosty, będzie możliwość z działki 

powiatowej wydzielenia drogi do tej rozbudowy, przebudowy, nadbudowy. W związku 

z tym w materiałach, które Państwo otrzymaliście nie ma jeszcze informacji o tych 

3 200 000,00 zł. Tak samo mamy promesę na boisko wielofunkcyjne w Lipinkach. To, 

co nas czeka teraz w tym okresie, to jak najszybciej i jak najwięcej projektów trzeba 

zrobić. Dlatego, żeby ewentualnie, jak będą kontynuowane projekty rządowe, ale też 

te unijne z Urzędu Marszałkowskiego, to warunek jest jeden, masz projekt, czy 

projektu nie masz. Dlatego na przyszły rok maksymalnie sporo projektów. Mam już 

pewne pomysły, o których będę Państwa informował jak będziemy dyskutować na 

temat budżetu na przyszły rok. Dzisiaj przedszkole, trudno musimy rozpocząć całą 

procedurę po wtorkowym spotkaniu z Panią Starostą i po być może użyczeniu części 

ich gruntów, bo aż by się prosiło wyprostować granice działek, a nie że tam takie 

zakola są. 

Radni nie wnieśli uwag do dokumentu j/w. 

Stanowi on załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad.7 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła ocenę publicznego transportu zbiorowego 

w Gminie Warlubie oraz stanu technicznego przystanków autobusowych. 

Radni nie wnieśli uwag do dokumentu j/w. 

Stanowi on załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad.8 

Pani Sekretarz Gminy przedstawiła ocenę przygotowania do zimowego utrzymania 

dróg w Gminie Warlubie. 

Pan Wójt Gminy – jeszcze może takie małe uzupełnienie. Chciałbym zaapelować do 

mieszkańców Gminy, do właścicieli nieruchomości, do zarządców nieruchomości, że 

obowiązkiem właściciel nieruchomości jest odśnieżyć chodnik na wysokości posesji. 

Nie można tylko oczekiwać, że wszystko załatwi nam ZUK. ZUK i tak będzie 

pomagał, bo zdaję sobie sprawę z tego, że bardzo często właściciel nieruchomości 

odśnieży chodnik, to jak przejedzie przez drogę pług, to mu z powrotem na ten 

chodnik śnieg wrzuci. Są sytuacje różne. Tutaj Pan Kierownik Kosikowski zdaje sobie 

z tego sprawę. Zresztą ma już doświadczenie w tym zakresie. Nie raz może się 

zdarzyć, że nie nadążą. Tak samo, jak zwróciłem uwagę przy podpisywaniu tych 

umów, że w pierwszej kolejności muszą odśnieżyć drogi dojazdowe do szkół. 

Najtrudniejsza sytuacja na pewno będzie na terenie sołectwa Lipniki. Dlatego, że tam 

większość to są drogi gruntowe. W pozostałej części są to drogi bitumiczne, często 

wojewódzkie bądź powiatowe. Uczuliłem osobę, która się tym będzie zajmować, 

żeby absolutnie w pierwszej kolejności pilnować odśnieżenia dróg dojazdowych tam, 

gdzie uczniowie są dowożeni do szkół. Dla nich tam to jest problem, bo mercedes 

który tam jeździ ma tylni napęd. Co to znaczy, kiedy on musi podjechać np. do 

Borsukowa? Nie muszę Państwu mówić. Dlatego w projekcie budżetu na przyszły rok 

chcemy zaplanować zakup nowego busa do obsługi szkoły w Lipinkach, ale już 
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z przednim napędem. Tamten mercedes, taki jest mój zamiar, żebyśmy go przekazali 

do GOKSiT, żeby też można było sobotnio-niedzielne wyjazdy różnego rodzaju, piłka 

nożna i nie tylko, wozić naszych sportowców, ale nie tylko. Również chór, który 

ostatnio zajął II miejsce w konkursie organizowanym przez Zarząd Województwa, 

gratulujemy chórowi, czyli też na wyjazdy na te wszystkie występy artystyczne, bo tak 

to jest tylko na zasadzie uprzejmości SAPO, że teraz wykorzystujemy nowego busa, 

który jest tutaj w Warlubiu. 

Radny Pan Witold Żuchowski – w zapisie informacji jest napisane, że usługi obejmują 

przede wszystkim odśnieżanie dróg, posypywanie i w przypadku zaistniałej 

konieczności wywożenie nadmiaru śniegu z określonych rejonów. Chciałem dopytać, 

czy dotyczy to również wywozu i usunięcia śniegu z parkingów w Warlubiu i zatoczek 

autobusowych na terenie Gminy?   

Pan Wójt Gminy – patrzę na Pana Kierownika Kosikowskiego. No trudno, tam gdzie 

trzeba będzie, będziemy usuwać. 

Radny Pan Witold Żuchowski – no bo tak z doświadczenia, jak z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich przejedzie pług, to zatoczkę autobusową np. w Rulewie całą zasypie 

i potem ten autobus nie ma gdzie wjechać. Podobnie jest na parkingach przy 

ul. Dworcowej i przy kościele w Warlubiu. 

Pan Wójt Gminy – prawda jest taka, że właściwie powinien to zrobić Zarząd Dróg 

Wojewódzkich, ale zanim on przyjedzie, to miną trzy dni i już w ogóle nie da się tam 

wjechać. Dlatego bierzemy to na siebie i tak nie unikniemy interwencji oraz krytyki.  

Kierownik ZUK Pan Mariusz Kosikowski – generalnie jeżeli była taka potrzeba, to był 

wywożony śnieg przy ul. Dworcowej najczęściej z parkingów, a jak gdzieś przy 

przystankach, czy na terenach polnych, to było to wypychane na pobocza. Jeżeli 

zajdzie taka potrzeba, to będziemy ten śnieg wywozić.  

Ocena j/w stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad.9 

Nie było. 

Ad.10 

Radna Pani Maria Mazur –  w jakich godzinach czynne są świetlice szkolne? 

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski – świetlice szkolne są czynne codziennie 

od poniedziałku do piątku, w zależności od szkoły, od godz. 705 do 1515. Do 

ostatniego odwozu. 

Radna Pani Maria Mazur – chodzi mi o Warlubie.   

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski – w Warlubiu od godz. 705 do 1515. 

Radna Pani Maria Mazur – w każdy dzień? 

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski – tak. 

Radna Pani Maria Mazur – to mam pytanie dlaczego w każdy piątek dzieci muszą 

być zabierane o 1420? Jeżeli o 1420 nie ma matki po dzieci, to jest telefon do 

rodziców. 
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Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski – w piątki, o ile mi wiadomo, w szkole 

w Warlubiu ostatnia godzina kończy się po 7 godzinie lekcyjnej 1430 i wtedy jest 

ostatni odwóz. 

Radna Pani Maria Mazur – no tak, ale rodzice pracują przeważnie 8 godzin do godz. 

1400. Nie można czegoś zrobić i wydłużyć? Nie wszyscy uczniowie dojeżdżają 

autobusami. Rodzice pracują i nie mogą wcześniej odebrać dziecka.  

Kierownik SAPO Pan Tomasz Wiśniewski – zgłoszę to do Dyrektora.  

Pan Wójt Gminy – jedno zdanie, Panie Kierowniku, nie ma dyskusji w ogóle. To jest 

dzień powszedni, to jeszcze nie jest weekend i nie do 1420, tylko do 1515. Skoro tak 

jest ustalone, tak musi być. Proszę to przekazać Panu Dyrektorowi.  

Radny Pan Dariusz Chodkowski – Panie Wójcie, dziękuję za zorganizowanie zbiórki 

śmieci, które są produktem pochodzącym z produkcji rolniczej. Za folie, za 

opakowania po nawozach. Wiem, że zaangażowany też został Zastępca Wójta Pan 

Jerzy Lemańczyk, serdecznie dziękuję. Byłem tam tego dnia PSZOK. Pracownicy 

ZUK byli bardzo zaangażowani, łącznie z Panem Kierownikiem na czele, serdecznie 

dziękuję. Pani Wójcie, inicjatywa słuszna. Nie wiem jaki był koszt tej operacji, ale 

przyniosło to duży oddźwięk wśród rolników. Rolnicy się zmobilizowali. Przywieźli 

tych materiałów sporo. Oczyścili sobie swoje obejścia, swoje podwórza i myślę, że 

będziemy to kontynuować i dlatego w imieniu całej braci rolniczej serdecznie 

dziękuję.   

Pan Wójt Gminy – dziękuję za tą wypowiedź. To jest problem od lat. Mówiąc 

szczerze można by powiedzieć tak, nie nasza sprawa, bo nie musimy za to płacić, 

a są to nasze wspólne pieniądze, ale lepiej to uczynić i będziemy to robić dwa razy 

w roku. Na wiosnę i na jesień. Musimy się przymierzyć do nowoczesnego PSZOK 

tam przy oczyszczalni ścieków, bo teraz niezbyt dobrze to wygląda. Już planuję 

w przyszłorocznym budżecie, żeby zrobić projekt w tym zakresie i rozpocząć całą 

procedurę związaną później z wykonaniem. Taka inwestycja mam nadzieję, że gdy 

będzie już projekt, to być może też trafi do „Polskiego Ładu” lub do innego programu, 

może będzie dofinansowanie. 

Radny Pan Dariusz Chodkowski – ta inicjatywa jest zapewne całkowicie  

sfinansowana z budżetu naszej Gminy, ale jeżeli będziemy jako rolnicy też 

mobilizowani do tego, będziemy w stanie podać ile produkujemy tego rocznie, to 

będzie można korzystać z różnego rodzaju środków zewnętrznych, które w jakiś 

sposób ułatwią opłatę za te śmieci. Wnioskujemy również na obradach Izby 

Rolniczej, aby tak jak producenci środków ochrony roślin mają obowiązek odbierać 

od rolników opakowania po tych środkach, tak producenci tych folii również mieli 

obowiązek ich odbioru i utylizacji. Wtedy problem byłby na pewno rozwiązany. 

Pan Wójt Gminy zaprosił wszystkich mieszkańców na konsultacje z Radami 

Sołeckimi w sprawie wymiany oświetlenia zewnętrznego na ledowe. 

Radny Pan Witold Żuchowski poruszył sprawę podorywki przy drogach gminnych 

i nie tylko. Zaprezentował zdjęcia na przykładzie drogi w Rulewie. Zwrócił uwagę, że 

orka została wykonana do samego brzegu drogi, co może spowodować uszkodzenie 

nawierzchni asfaltowej. Zaapelował też do rolników o niewykonywanie takich prac 

rolnych w ten sposób. 
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Ad.11 

Po wyczerpaniu porządku obrad Pani Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady 

XXXIV sesji Rady Gminy Warlubie o godz. 1430. 

Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Maria Jankowska  

 


